
ALDERSLYST SØHOLT LOKALRÅD 

REFERAT FRA LOKALRÅDSMØDET 17. OKT. 2024 
 

 

Pkt. 1 Status på det gamle Alderslyst og offentligt møde 31/10 

 

Levehuse trækker sig og har oplyst at de ikke vil lave flere huse i Alderslyst, men 

måske dukker AAB og vil bygge. 

 

Søhaven der er intet nyt. Men der tales om P afgifter eller Tids begrænset parkering. 

Vi har brug for lokalplan. 

Der skal ske forbedringer med trafikken på Sølystvej – Grøndalsvej – Langelinie – 

Borgergade. Lokalrådet bakker op vil godt være med. 

Ny søgning af ny pulje i 2025. 

Lone vil rykke for hvornår vi kan søge. 

 

 

Pkt. 2 Møde med Silkeborg forsyning om Søholt og evt. regnvandsbassinet ved 

ved Sportsvej. 

 

Kasper kunne fortælle at det bliver hvor det er planen var ellers at det skulle flyttes 

Man går i gang snart. Planen er at alt skal lukkes inde, så skulle man slippe for de 

lugtgener der er i dag. Man kan gå ind på forsyningens hjemme side hvordan. Og 

man kan kontakte en presseansvarlig. Og Bo Frølund kan også kontaktes 

 

 

Pkt. 3 Bænke ved regnvandsbassin. 

 

 

Kasper har fået penge til at sætte bænke op ved regnvandsbassiner. 

 

 

Pkt.4 Møde på avisen, referat fra avisen i  forhold til kommende kommunal 

valgkamp. 

 

 

Avisen vil gerne modtage debat oplæg fra lokalrådene i Silkeborg og omegn 

Lone vil skrive skrive om cykel stierne. Når en fra vores lokalråd vil lave et debat 

indlæg skal det sendes rundt til alle i lokalrådet inden det sendes til Avisen. Vi skal 

have skolebestyrelsen med på et fællesoplæg. 

 

 



Pkt.5 Sidste nyt fra fælleshusetog formanden herunder det praktiske omkring 

dukketater 7 November. 

Ved Tirsdags cafeen i Nordre Fælleshus var MJA tilstede for at lave en indlæg 

De kunne fra deres side godt se at det nu var et kulturhus. Allerede dagen efter ders 

besøg kunne man læse artiklen i avisen. 

 

Dukketeater D. 7 November kl. 19:00 

Man kan gå ind på lokalrådets FB side vor man kan bestille billetter og man kan købe 

dem ved indgangen. 

 

Vi skal mødes i lokalrådet ca. Halvanden time før og gøre klar. 

Lone er blevet inviteret til at holde tale i Jysk Arena 4 November hvor Silkeborg 

Kalder inviterer nye borger ind. 

 

 

Pkt. 6 Økonomi 

 

Indestående på kontoen 6000 til resten af året. 

Der tilgår til kontoen 10.000 i 2025. 

 

 

Pkt.7 EVT.  17 November synges der i Nordre Fælleshus alle er velkommen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


